
Uitkomsten behoeftenonderzoek 2024
Motivaction deed een behoeftenonderzoek 

onder alle relevante doelgroepen van PSS-

NL. Het onderzoek laat zien hoe de huidige 

producten en diensten worden gebruikt 

en gewaardeerd. De uitkomsten zijn het 

startpunt om de koers voor de komende 

jaren te bepalen.

Wensen voor de toekomst

   Intensiveren: inhoudelijke artikelen 

delen, werken vanuit Support 

Agenda’s, themabijeenkomsten 

organiseren en samenwerkings-

projecten opzetten. 

  Professionaliseren: de samenwerking 

nog verder stroomlijnen en vanuit 

een meerjarenplan gaan werken 

(support agenda).

   Verankeren: minimaal één fte 

veiligstellen en liefst uitbreiden.

Aanbevelingen

  Zet de praktijk nog meer in de lead 

(deel casussen, blijf vragen van 

stafleden ophalen)
  Creëer nog meer netwerkkansen 

(organiseer bijv. netwerkborrels).

  Bied zekerheid over de 

toekomstbestendigheid van PSS-NL.

  Experimenteer met nieuwe 

manieren van kennis delen 

(podcasts, korte video’s, workshops 

en cursussen).

  Ik sta veel in de zaal en heb echt geen tijd om artikelen op te zoeken en in te 

duiken. Zo tof dat je PSS-NL je vraag kunt mailen. En dan krijg je snel reactie met 

een samenvatting. Dat kun je meteen toepassen. 

Belangrijkste conclusies

PSS-NL wordt zeer positief beoordeeld door de doelgroepen:

1.  PSS-NL biedt een centraal punt waar professionals kunnen netwerken. 

2.  De inhoudelijke thema’s zijn relevant en sluiten aan bij de dagelijkse 

praktijk van de topsport.

3.  Er zit nu meer structuur in de samenwerking tussen praktijk en wetenschap, 

vooral bij gebruik van een Support Agenda.   

4.  PSS-NL is goed bereikbaar, vragen worden snel beantwoord.

5. De grootste zorg is de kwetsbaarheid van PSS-NL, met maar één fte.

17  Respondenten:
  9  Paralympische stafleden

  4  Experts uit het netwerk 

  4  Stakeholders



Themabijeenkomsten

  De themabijeenkomsten worden zeer positief beoordeeld 

op de inhoud. 

  Omdat ze fysiek op locatie zijn, dragen ze bij aan 

verbinding tussen professionals in de sport.

  De inhoud mag nog meer van theorie naar praktijk gaan. 

  Geef deelnemers nog meer gelegenheid om te 

netwerken.

  Laat stafleden hun vragen voorleggen aan de sprekers.

  Bouw voldoende tijd in voor contact tussen bonden.

   Wij zijn meerdere 

malen op een 

themabijeenkomst 

geweest en hebben 

zelf een keer iets 

bijgedragen. Het is 

goed om even uit 

je eigen dagelijkse 

praktijk te stappen 

en te verbinden met 

andere sporten. 

Support Agenda

  De Support Agenda sluit aan bij de wens van veel stafleden 
om structureler vanuit de relevante thema’s en vragen in de 

sport te werken. 

  Bonden die al een Support Agenda hanteren, voelen het 

positieve effect van structureel samenwerken nog sterker.  

  Voor bonden die nog niet met een Support Agenda werken, 

lijkt dit de oplossing voor hun wens om ook structureler aan 

de slag te gaan met voor hen relevante thema’s. 

  Advies: breng de Support Agenda nog beter onder de 

aandacht.

Website en WhatsApp Service

  De website wordt nog weinig uit eigen initiatief gebruikt. 

  De meeste deelnemers gebruiken de Whatsapp Service. 

Artikelen zijn snel terug te vinden.

  Men waardeert de bijeenkomstverslagen. Het is een 

samenvatting van de overgedragen kennis die geborgd 

wordt op de website.

  De website wordt genoemd als de enige plek waar kennis 

over de Paralympische topsport gebundeld beschikbaar is. 

  Men wil in de Service niet alleen kennisupdates ontvangen, 

maar ook andere relevante actuele berichten. 

   De Whatsapp 

Service is heel 

laagdrempelig en 

het verkort ook 

de afstand tussen 

wetenschap en 

praktijk. 

   Ga vooral zo door en ga niet stoppen, want volgens mij zitten we echt 

aan het begin van iets heel moois. Hou vol. 

    Ik vind het goed 

dat we vanuit een 

Support Agenda 

werken die we 

samen hebben 

opgesteld. En onze 

vragen zijn leidend, 

dat is fijn. 


